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FRÅGA TILL ANSVARIGT KOMMUNALRÅD 

Kraftigt höjda priser på bland annat råvaror, förpackningsmaterial, transporter, drivmedel och 
energi har lett till ökade livsmedelskostnader. Detta slår inte bara mot hushållens ekonomi utan 
påverkar även kommunen som varje dag lagar tiotusentals måltider inom skola och omsorg.  
 
Sverige, Östergötland och Linköping har gått in i ekonomiskt tuffare tider. Framför oss ligger såväl 
kostnadsökningar som besparingskrav. Centerpartiets farhåga är att besparingarna kommer att 
göras på skolans och omsorgens matsedel, där lokala livsmedel kan komma att bytas ut mot 
importerade livsmedel. Linköpings kommun har idag genom bl.a. kostavtal i 
utbildningsnämnderna ambitionen att en andel på 80 % eller högre är lokalproducerade 
livsmedel och att ekologiska livsmedel ska utgöra minst 30 % av den totala livsmedelskostnaden. 
Detta är ambitioner som vi tycker är goda och viktiga att hålla fast vid. Om krisen kommer står 
Linköpings kommun och våra grannar bättre rustat om vi samtidigt har starka lokala producenter 
av livsmedel. Att öka andelen lokalt producerade livsmedel i våra verksamheter stärker inte bara 
det lokala näringslivet idag, utan stärker oss även inför framtiden.  
 
Detta leder mig till att ställa två korta frågor: 
 

• Kommer kommunen att stå fast vid de ambitioner och krav om lokalproducerat och 
ekologiskt som finns ifall priserna ökar ännu mer? 

• Den beredningsgrupp som tillsattes för att se över kommunens kost- och måltidspolicy, 
pågår fortfarande gruppens arbete eller är arbetet avslutat utan resultat? 
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